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Concrete vragen
Recentelijk bereikte mij diverse vragen over de kermissen in Leudal.
Graag verzoek ik mijn vragen voor te leggen aan het college van 
B&W.

De vragen van inwoners zijn bijvoorbeeld:
- Waarom is de prijs voor een kaartje voor de carrousel verhoogd 

tot €2,00?
- Hoe belangrijk vindt de gemeente een kermis in het dorp?
- Doet de gemeente nog iets aan de kermis?

Mijn collegevragen:
Kunt u in het kort uitleggen hoe de organisatie van de kermissen 
momenteel is georganiseerd?
- wie doet wat?
- moeten de exploitanten wel/niet kermisgeld betalen en hoeveel?
- ziet de gemeente de kermissen als:
Een culturele uiting, waarvoor geld (subsidie) beschikbaar is een 
culturele uiting, waar budgetneutraal mee wordt omgegaan;
een commerciele activiteit, waar door de gemeente ook geld mee 
wordt verdiend;
anders, te weten, treden er relevante problemen op bij de huidige 
werkwijze als het gaat over kermissen?

Datum: 9 september 2019Ambtelijk advies
Advies: 
De vragen als volgt beantwoorden

In 2016 is bij begrotingsbehandeling besloten dat ‘kermissen blijven 
bestaan op basis van inzet van de dorpen zelf. Aan dorpen wordt een 
maximale termijn van twee jaar de mogelijkheid gegeven om de 
organisatie van kermissen over te nemen en in te vullen, waarbij de 
gemeente begeleidt. 

De organisatie van een kermis is een (te) grote belasting voor een 
dorp. De verantwoordelijkheid die gepaard gaat met het plaatsen van 
attracties, maar ook de financiële risico’s die het met zich meebrengt, 



zijn te groot voor de dorpen zelf. Gemeente Leudal hecht wel belang 
aan de kermissen en heeft een samenwerkingsovereenkomst 
afgesloten met de Stichting Traditionele kermisorganisatie. Voor een 
periode van 4 jaar organiseert zij de kermis is onze kernen. Hiervoor 
hoeft  zij geen standgeld te betalen, wel betaalt zij de energie en 
waterkosten.

De middelen die zij bespaart met het betalen van standgeld (de 
exploitanten betalen wel aan de stichting) kunnen zij inzetten voor 
organisatie en promotiekosten.

De organisatie vraagt, net als andere evenementenorganisatoren, 
een vergunning aan bij de gemeente. 
Gemeente Leudal heeft geen bemoeienis met de prijs van de 
attracties.

Gemeente Leudal vindt de kermis, net als andere evenementen, 
belangrijk voor de levendigheid in de kernen. Om deze reden zijn er 
geen leges voor een evenementenvergunning en vragen wij geen 
standgeld.  Aan de kermis wordt dus geen geld verdiend.

Het is echter aan de kermis organisatie zelf om te bepalen of dit nog 
rendabel is. Lokale verenigingen en stichting uit de dorpen die 
aanvullende activiteiten tijdens de kermis willen organiseren, kunnen 
een beroep doen op het Fonds Maatschappelijke activiteiten. Idealiter 
werken de stichting kermisorgansisatie en de dorpsinitiatieven 
samen,

Jaarlijks wordt ook geëvalueerd met de stichting. Hierbij kijken wij of 
vergunningsvoorwaarden goed worden nageleefd. Ook bespreken wij 
de toekomst van de kermissen. Het mag duidelijk zijn dat het een 
steeds grotere uitdaging is om een kermis rendabel te houden in de 
kleine kernen. Om die reden wordt er enkele kernen ook geen kermis 
meer georganiseerd. 
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